
Zápis ze 11. jednání této školské rady, školní rok 2022/23
18.9.2023

Přítomní členové ŠR:Martin Vodička, Martin Kozel, Hana Bílová, Martina Sokolová Suková, , Petr
Hopfinger, Martina Biegelová, Václav Kurel, Marie Hradilková

Omluvení: Tereza Šťastná

1. Odsouhlasený program pro tuto poradu:
1.1. Aktuality ze školy
1.2. Schválení Výroční zprávy
1.3. Debata a odsouhlasení rozvojových cílů pro školní rok 2023/24

2. Aktuality ze školy
2.1. Máme hotovou novou učebnu na Komenského.
2.2. Přípravná třída funguje i letos s 13 žáky.
2.3. Řeší se školní jídelna. Firma GTH neřešila dlouhodobé problémy a kvalifikovaný presonál

dával postupně výpovědi. Aktuálně jsme ve stavu, kdy jídelně zásadně chybí odborné
kapacity a horko těžko se daří zajistit základní fungování. Při posledním výběrovém řízení na
poskytovatele stravování se nikdo nepřihlásil a tak byla prodloužena smlouva firmě GTH. Je
svolána stravovací komise, která to bude řešit.

2.4. Školská rada se shodla, že kvalitní stravování je pro děti důležité a je potřeba situaci řešit.
Doporučuje zřizovateli, aby se řešením situace aktivně zabýval a škole pomohl. Školská rada
se domnívá, že vedení školy by se především mělo zabývat kvalitou vzdělávání. Odpovídá to
i strategii MŠMT ředitele odbřemeňovat od tohoto typu provozní agendy.

3. Schválení výroční zprávy a školního řádu
3.1. Členové školské rady podklady prostudovali a zazněly následující doplňující dotazy:
3.2. Jak se řeší kvalita suplování, aby nedošlo k tomu že jde o pro děti ztracený čas?

3.2.1.Odpověď školy: Při suplování chybějící vyučující vždy dodává svému náhradníkovi
podklady pro práci s dětmi. Přednostně chodí suplovat učitel, který je aprobovaný k
danému předmětu. a může tak navázat na učivo kolegy. Pokud to není možné, odučí
hodinu neaprobovaný kolega. Pokud se jedná o dlouhodobý problém, tak se shání
náhrada na dočasnou smlouvu.

3.3. Školská rada výroční zprávu jednomyslně schválila.
4. CRozvojové cíle na školní rok 23/24

4.1. Zástupci školy v nepřítomnosti paní ředitelky stručně představili cíle, ktéré byli ŠR před
jednáním zaslány paní ředitelkou - viz. příloha č. 1.

4.2. Zástupci školy dále uvedli aktuální dění v jednotlivých cílech:
4.2.1.Pracovní skupiny už se rozjíždí - vzniká čtenářská skupina na 1. stupni, skupina pro

program Začít spolu a vznikla pracovní skupina k využití venkovního pozemku.
4.2.2.Otevřené hodiny - to se řešilo primárně s ohledem na rozvrh.
4.2.3.Tandemová výuka - ve 4. a 5. třídě zkoušíme učit ve dvou.

4.3. Proběhla krátká debata a cíle byli ŠR odsouhlaseny.
4.4. Martin Kozel nabídl zaslání metodického materiálu pro realizaci Tandemové výuky.

5. Příští jednání školské rady proběhne 6.11. v 18:00 opět v aule.



Příloha 1.

Základní škola Černošice
CÍLE na školní rok 2023/2024

Cíl č. 1: zavést pracovní skupiny podle potřeby určité skupiny pedagogů – podle
ročníku, podle oboru, pro určitý úkol.
Současný stav:
V letošním roce již vznikly pracovní skupiny na 1.st. – učitelky v programu Začít
spolu, čtenářská gramotnost a pro aktualizaci školního řádu.PS se osvědčily a
pedagogové jsou vzniku dalších PS nakloněni.
Ve školním roce 2023/2024 chceme vytvářet podmínky a podporovat vznik dalších
PS na 1. i 2. stupni. Vzhledem k počtu tříd, žáků a pedagogů si od ročníkových PS
slibujeme intenzívnější spolupráci mezi učiteli.

Cíl č. 2: zavést možnost tzv. otevřených hodin pro pedagogy
V závěrečných pohovorech mnoho pedagogů projevilo o tuto možnost zájem.
U prvostupňových učitelů (mají minimum „oken“) bude muset být vytvořen systém
„vykrývání“ hodin, kdy bude pedagog dané třídy odcházet ke kolegovi na OH.
Současný stav:
V letošním roce již někteří učitelé využívali této možnosti, aniž by to muselo být
organizováno vedením školy a velmi si tuto možnost inspirace pochvalovali.
Chceme vytvořit systém, kdy by většina pedagogůmohla otevřené hodiny kolegů
navštěvovat, sdílet zkušenosti a inspirovat se navzájem.

Cíl č. 3: připravit se na tzv. tandemovou výuku
O tuhle podobu vedení výuky byl velký zájem, začneme se připravovat na její
zavedení v příštím školním roce
Cíl: zefektivnit výuku


